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Protokół nr 74/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 20 września 2023 r.  

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.03 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji Jolanta Szymczak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, 

które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Prowadząca obrady Jolanta Szymczak przedstawiła tematykę posiedzenia oraz przywitała 

przybyłych gości.  

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz odnosząc się projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „BAZYLIOWA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Drużyna, który znajduje się w materiałach komisji, między innymi 

zwrócił się z prośbą o zadawanie pytań odnoszących się do projektu uchwały. 

Prowadząca obrady Jolanta Szymczak między innymi wskazała, iż członkowie Komisji 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji mieli możliwość szczegółowego zapoznania się 

z wyżej wymienionym projektem uchwały, w tym z mapą poglądową lokalizacji działki 

stanowiącej drogę. Jednocześnie odnosząc się do uzasadnienia omawianego projektu 

uchwały, poinformowała o numerze działki stanowiącej drogę, jej własności, przeznaczeniu 

zgodnie z obowiązującym planem miejscowym, a także wskazała na szerokości drogi, której 

dotyczy projektu uchwały. Ponadto poinformowała, iż właściciel działki oraz Sołtys i Rada 

Sołecka Sołectwa Drużyny i Nowinki wyrazili zgodę na nadanie nazwy ulicy „BAZYLIOWA”, 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”, 

- wniosek nr 1 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy „BAZYLIOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz odnosząc się do projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „KOPERKOWA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Drużyna, zwrócił uwagę, iż działka stanowiąca drogę, której dotyczy 

omawiany projekt uchwały znajduje się w tym samym obszarze, co działka z wyżej 

omówionego projektu uchwały. Jednocześnie poinformował, iż dla obszaru, na którym 

znajduje się przedmiotowa nieruchomość, obowiązuje plan miejscowy. Przedmiotowy 

projekt uchwały znajduje się w materiałach komisji. 

Prowadząca obrady Jolanta Szymczak między innymi zwróciła uwagę, iż wszystkie szczegóły 

dotyczące omawianego projektu uchwały zostały zawarte w opisie oraz w jego uzasadnieniu. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

omawianego projektu uchwały, w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− przebiegu drogi, której dotyczy projekt uchwały, 

− przyczyny zwężenia tej drogi, 
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− braku podziału nieruchomości sąsiadujących z tą drogą, 

− nazwy dalszego odcinka drogi po podziale działek i wyznaczeniu drogi; 

− ustaleń planu miejscowego dla obszaru, na którym zlokalizowana jest droga, której 

dotyczy projekt uchwały, 

− możliwości przekazywania wraz z projektem uchwały lub załączenia do niego uchwały 

dotyczącej planu miejscowego odnoszącego się do drogi, której nadaje się nazwę 

ulicy.  

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz, radna Elżbieta Jarecka oraz radny Adam Monikowski. Odpowiedzi 

na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”, 

- wniosek nr 2 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy „KOPERKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz odnosząc się do projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „KORZENNA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Drużyna, zwrócił uwagę, iż działka stanowiąca drogę, której dotyczy omawiany projekt 

uchwały, to ulica przylegająca do dwóch ulic wyżej opiniowanych. Przedmiotowy projekt 

uchwały znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”, 

- wniosek nr 3 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy „KORZENNA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz odnosząc się do projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „SZAFIROWA”, drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Drużyna, wskazał, iż przedmiotowa działka nie jest objęta miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego. Przedmiotowy projekt uchwały znajduje się 

w materiałach komisji. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

omawianego projektu uchwały, w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− nawrotki oraz sposobu obsługi działki o numerze ewidencyjnym 63/5, obręb Drużyna,  

− podziału geodezyjnego nieruchomości zlokalizowanych w sąsiedztwie drogi, której 

dotyczy projekt uchwały, 

− braku ujęcia w uzasadnieniu omawianego projektu uchwały informacji, iż właściciele 

nieruchomości stanowiących drogę wyrazili zgodę na nadanie proponowanej nazwy 

ulicy dla przedmiotowej drogi. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz, radny Adam Monikowski, radna Elżbieta Jarecka oraz prowadząca obrady 

Jolanta Szymczak. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji nie przyjęła wniosku w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „SZAFIROWA”, drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna 7 głosami „wstrzymującymi się”.  
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Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz odnosząc się do projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy „ZIOŁOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Drużyna, wskazał, iż ulica ta stanowi łącznik dwóch dróg. Natomiast prowadząca obrady 

Jolanta Szymczak zwróciła uwagę na znaczną szerokość tej drogi. Przedmiotowy projekt 

uchwały znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”, 

- wniosek nr 4 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy „ZIOŁOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

Po przeprowadzonym głosowaniu na Salę Posiedzeń przybył radny Ziemowit Maląg, tak więc 

odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Rady 

Miejskiej w Mosinie udział brało 8 jej członków. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiając projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Mosina, wskazała na zmiany jakie 

wprowadzono do obowiązującej uchwały. Przedmiotowy projekt uchwały znajduje się w 

materiałach komisji. Jednocześnie między innymi wskazała na wysokości stypendiów w 

poszczególnych grupach dochodowych. Ponadto zwróciła między innymi uwagę, iż okres w 

jakim wypłacane jest stypendium zależy od wysokości środków zabezpieczonych na ten cel w 

budżecie gminy Mosina. Następnie odniosła się do złożonej przez radną Elżbietę Jarecka 

uwagi w zakresie ujęcia w Regulaminie udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Mosina, stanowiącym załącznik 

do obowiązującej uchwały, w paragrafie 6 zapisu: „Stypendium szkolne będzie wypłacane (…) 

w formie gotówkowej w kasie Gospodarczego Banku Spółdzielczego, w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Mosinie”, wprowadzając przy tym autopoprawkę.  

W trakcie tej wypowiedzi na Salę Posiedzeń przybył radny Marcin Ługawiak, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji udział 

brało 9 jej członków. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 9 głosami „za” 

- wniosek nr 5 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Mosina wraz z autopoprawką. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy 

Mosina Romanem Kolankiewiczem przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, dla publicznych 

i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół 

prowadzonych przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego organy na terenie gminy 

Mosina oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji, 

którego kserokopia znajduje się w materiałach komisji. W trakcie tego wystąpienia między 

innymi przedstawiono zmiany jakie zostały wprowadzone w stosunku do obowiązującej 

uchwały oraz zwrócono uwagę na obowiązki kontrolne. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 9 głosami „za” 

- wniosek nr 6 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, dla 
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publicznych i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół 

prowadzonych przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego organy na terenie gminy 

Mosina oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiając projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości opłat za świadczenia udzielane w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Mosina, zwróciła między innymi uwagę na rozstrzygnięcia 

nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego w zakresie dwóch poprzednich uchwał oraz wskazała 

na potrzebę doprecyzowania zapisów ujętych w poprzedniej uchwale. Przedmiotowy projekt 

uchwały znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 9 głosami „za” 

- wniosek nr 7 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości opłat za świadczenia udzielane w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Mosina. 

Prezes Stowarzyszenia SAMI SWOI Niepełnosprawni w Mosinie Violetta Bartnikowska 

przedstawiła zakres wniosku do projektu budżetu Gminy Mosina, który został przekazany 

do Rady Miejskiej w Mosinie, dotyczący inicjatywy powstania w gminie Mosina pierwszego 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego. Wyżej wymieniony wniosek znajduje się w materiałach 

komisji. W trakcie swojego wystąpienia między innymi poinformowała, iż przedstawiciele 

Stowarzyszenia odbyli przez minione miesiące wiele spotkań i rozmów z Burmistrzem Gminy 

Mosina w celu ustalenia najdogodniejszej lokalizacji, jaką Gmina Mosina może przeznaczyć 

na stworzenie Centrum, informując przy tym, iż wskazano na budynek wielofunkcyjny 

zlokalizowany w miejscowości Pecna, przy ulicy Głównej 50 i aktualnie trwają rozmowy 

w tym zakresie. Jednocześnie wskazała, iż w związku z trwającymi rozmowami, 

Stowarzyszenie złożyło wniosek w przedmiotowej sprawie do budżetu Gminy Mosina. 

Przedstawiła też informacje na temat Programu resortowego Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej, finansowanego z Funduszu Solidarnościowego, pod nazwą „Centra Opiekuńczo-

Mieszkalne”, wskazując przy tym na obopólną korzyść wynikającą z realizacji tego projektu 

zarówno dla Gminy, jak i Stowarzyszenia.  

Następnie wraz z przedstawicielkami Stowarzyszenia między innymi wskazała na główne cele 

Programu „Centra Opiekuńczo-Mieszkalne”, a także cele i korzyści działalności Centrum 

na terenie gminy Mosina, zwracając przy tym uwagę, iż gmina Mosina posiada na swoim 

terenie specjalistyczne placówki obejmujące opieką osoby z wieloraką niepełnosprawnością, 

które wymagają szczególnych potrzeb oraz troski, a powstanie Centrum zwiększy zakres 

udzielanej pomocy. Ponadto poinformowała, iż przedstawiciele Stowarzyszenia wraz 

z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Romanem Kolankiewiczem odbyli wizytę studyjną 

w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kopojnie. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję, w trakcie 

której między innymi poruszono tematy: 

− sposobu funkcjonowania Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego, 

− potrzeby utworzenia Centrum na terenie gminy Mosina, 

− sposobu finansowania Centrum, 
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− finansowania Programu „Centra Opiekuńczo-Mieszkalne” oraz warunków 

przyznawania gminom środków z Funduszu Solidarnościowego przeznaczonych na 

realizację tego Programu, 

− lokalizacji Centrum w budynku wielofunkcyjnym w Pecnej oraz potrzeby adaptacji 

tego budynku, 

− potrzeby przeprowadzenia dyskusji z mieszkańcami Pecnej odnośnie propozycji 

lokalizacji Centrum w budynku wielofunkcyjnym, przy ulicy Głównej 50, 

− kosztów utrzymania Centrum, 

− dalszej współpracy Stowarzyszenia z Gminą Mosina po utworzeniu Centrum. 

Udział w niej wzięli: radny Marcin Ługawiak, Prezes Stowarzyszenia SAMI SWOI 

Niepełnosprawni w Mosinie Violetta Bartnikowska, Wiceprezes Stowarzyszenia SAMI SWOI 

Niepełnosprawni w Mosinie Ewa Anna Szcześniak-Młody, Sekretarz Stowarzyszenia SAMI 

SWOI Niepełnosprawni w Mosinie Kamila Plumińska-Błoszyk, radna Elżbieta Jarecka, radna 

Wiesława Mania oraz radny Ziemowit Maląg. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi 

udzieliły przedstawicielki Stowarzyszenia SAMI SWOI Niepełnosprawni w Mosinie. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk–Pięta między innymi złożyła 

podziękowania za możliwość przedstawienia podczas obrad Komisji Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji oferty Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej dla Gminy Mosina 

w aspekcie jej potencjalnego członkostwa.  

Dyrektor Biura Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej Artur Krysztofiak przy pomocy 

prezentacji, która znajduje się w materiałach komisji, przedstawił szczegółowe informacje 

na temat działalności Stowarzyszenia pod nazwą Wielkopolska Organizacja Turystyczna. 

W trakcie swojego wystąpienia między innymi wskazał na podstawę prawną działalności 

regionalnych oraz lokalnych polskich organizacji turystycznych. Przedstawił też informacje 

na temat członków oraz zarządu Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej, a także zwrócił 

uwagę na wysokość budżetu Stowarzyszenia. Następnie między innymi wskazał na główny 

cel działalności Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej to jest wspieranie rozwoju turystyki 

w Wielkopolsce, a także wskazał na cele promocyjne. Przedstawił tez miedzy innymi 

informacje na temat działalności Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej w zakresie 

wydawnictwa oraz systemu dystrybucji tych wydawnictw, na temat udziału Stowarzyszenia 

w targach zagranicznych i krajowych oraz udziału w eventach promocyjnych. Ponadto 

między innymi wskazał na kanały udostępniania przez Wielkopolską Organizację Turystyczną 

informacji w social mediach oraz wskazał na strony internetowe, na których udostępniane 

są informacje. Ponadto między innymi odniósł się do promowania regionów Wielkopolski 

poprzez wizyty studyjne, press tripy oraz bieżący kontakt z mediami. Dodatkowo 

poinformował o współpracy Stowarzyszenia przy redagowaniu narodowego portalu 

turystycznego Polska.travel. Następnie między innymi odniósł się do działalności organizacji 

w zakresie realizacji filmów, zdjęć oraz kampanii promocyjnych. Jednocześnie przedstawił 

informacje na temat prowadzonej kampanii promocyjnej Wielkopolski związanej 

z postaciami komiksowymi Kajko i Kokosz. Kolejno zwrócił uwagę na współorganizowanie 

Konkursu na Najlepszy Produkt Turystyczny, a także odniósł się do szkoleń organizowanych 

przez Stowarzyszenie. Dodatkowo między innymi poinformował, iż Stowarzyszenie stworzyło 

https://rejestr.io/osoby/2845557
https://rejestr.io/osoby/2845559
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jedyną w Polsce platformę dla branży turystycznej przeznaczoną do szkolenia 

e - learningowego. Kolejno między innymi wskazał z jakimi instytucjami oraz organizacjami 

współpracuje Wielkopolska Organizacja Turystyczna oraz jakie korzyści są z tym związane. 

Ponadto między innymi wskazał na korzyści wynikające ze współpracy członków 

Stowarzyszenia, a także poinformował o działaniach w zakresie pozyskiwania środków 

zewnętrznych. Dodatkowo odniósł się do wysokości budżetu Stowarzyszenia oraz wysokości 

składek członkowskich. Następnie poinformował  o sposobie dołączenia do Wielkopolskiej 

Organizacji Turystycznej, jednocześnie wskazał na obecny zakres współpracy Stowarzyszenia 

z Gminą Mosina, a także na benefity wynikające z członkostwa w Wielkopolskiej Organizacji 

Turystycznej. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję, w trakcie 

której między innymi poruszono tematy: 

− obecnej współpracy Gminy Mosina z Wielkopolską Organizację Turystyczną, 

− członkostwa Gminy Mosina w Poznańskiej Lokalnej Organizacji Turystycznej, korzyści 

z tego płynących oraz wysokości składki członkowskiej,  

− korzyści dla Gminy wynikających z członkostwa w Wielkopolskiej Organizacji 

Turystycznej oraz wymogów proceduralnych z tym związanych, 

− koszt…ów członkostwa w Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej; 

− działań Stowarzyszenia na przykładzie jednego z członków: Miasta Puszczykowa, 

− możliwości turystycznych Gminy Mosina, 

− promocji przez Stowarzyszenie województwa wielkopolskiego poza granicami kraju, 

− możliwości pozyskania przez Gminę sprawozdań z działalności Stowarzyszenia 

w przypadku członkostwa, 

− wyrażenia opinii  Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji w zakresie 

członkostwa Gminy Mosina w Stowarzyszeniu Wielkopolska Organizacja Turystyczna, 

− kosztów gminnych wynikających z członkostwa Gminy w stowarzyszeniach. 

Udział w niej wzięli: prowadząca obrady Jolanta Szymczak, Dyrektor Biura Wielkopolskiej 

Organizacji Turystycznej Artur Krysztofiak, radny Marcin Ługawiak, Katarzyna Leszczyńska 

z Referatu Promocji i Kultury, Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk–

Pięta, radny Ziemowit Maląg, radna Elżbieta Jarecka oraz radna Wiesława Mania. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Promocji i Kultury 

Karolina Adamczyk–Pięta oraz Dyrektor Biura Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej Artur 

Krysztofiak. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 9 głosami „za” 

- wniosek nr 8 w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w zakresie przystąpienia Gminy 

Mosina do członkostwa w Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej od roku 2024. 

Katarzyna Leszczyńska z Referatu Promocji i Kultury wraz z Kierownikiem Referatu Promocji 

i Kultury Karoliną Adamczyk–Piętą poinformowała o kolejnej edycji mosińskich plakatów 

w ramach projektu Sentymentalna podróż w przeszłość. Jednocześnie między innymi 

wskazała, iż tym razem jest to edycja turystyczna, a plakaty stworzone wraz z ilustratorką 

Iwoną Kazią Kalitan-Młodkowską przedstawiają Muzeum Pałac w Rogalinie oraz Wielkopolski 

Park Narodowy. Dodatkowo wyjaśniła dlaczego zilustrowano wyżej wymienione atrakcje 
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turystyczne oraz poinformowała, iż oprócz plakatów stworzono również pocztówki. Ponadto 

między innymi poinformowały w jaki sposób plakaty oraz pocztówki będą dystrybuowane.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

między innymi współpracy z Wielkopolskim Parkiem Narodowym w tym w zakresie 

organizacji wydarzeń sportowych odbywających się na terenie Parku. 

Udział w niej wzięli: Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth, 

prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak, Katarzyna Leszczyńska z Referatu Promocji 

i Kultury oraz Dyrektor Biura Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej Artur Krysztofiak. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek odnosząc się do tematu 

posiedzenia dotyczącego zapotrzebowania remontowego jednostek oświaty, kultury 

i sportu, między innymi wskazała, iż nie przygotowała pisemnej informacji dotyczącej 

przedmiotowego tematu z uwagi na fakt, iż zapotrzebowania remontowe zgłaszane są przez 

placówki oświatowe do Urzędu Miejskiego w Mosinie do dnia 15 września br. i aktualnie 

spływają do Referatu Oświaty i Sportu. Jednocześnie podkreśliła, iż wyżej wymieniony 

referat aktualnie realizuje szereg zadań, w tym zajmuje się dystrybucją laptopów. Następnie 

między innymi wskazała, iż najistotniejsze działania inwestycyjne dotyczące jednostek 

oświatowych to rozbudowa szkoły w Krosinku o halę oraz zbieranie dokumentacji w celu 

złożenia wniosku o fundusze zewnętrzne na przebudowę Przedszkola Integracyjnego nr 3 

w Mosinie wraz z budową żłobka. Następnie przedstawiła informacje dotyczące planów 

inwestycyjnych i najważniejszych potrzeb remontowych poszczególnych placówek 

oświatowych z terenu gminy Mosina. Udzieliła przy tym odpowiedzi na pytania dotyczące 

między innymi: wskazania na jakim etapie są działania w zakresie pozyskania środków 

zewnętrznych i ogłoszenia przetargu na budowę boiska wielofunkcyjnego w Daszewicach; 

wskazania czy wszystkie zapotrzebowania remontowe placówek oświatowych znajdą się 

w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2024. Ponadto zwróciła się z prośbą do Komisji 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji o wyrażenie opinii odnośnie wniosku dotyczącego 

utworzenia publicznego przedszkola na terenie gminy Mosina w miejscowości Daszewice, 

wskazując przy tym, iż materiały w tym zakresie zostały przekazane przez Burmistrza Gminy 

Mosina wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie. Ponadto między innymi 

zwróciła się do radnych Rady Miejskiej w Mosinie z prośbą o przekazanie do końca tygodnia 

za pośrednictwem poczty elektronicznej informacji odnośnie oczekiwań w zakresie nowych 

treści ujętych w sprawozdaniu oświatowym.  

Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek między innymi wskazał, iż ogłoszono 

przetarg na rozbudowę i przebudowę budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury dotyczącego 

realizacji I etapu tej inwestycji, czyli remontu wejścia do budynku od strony ulicy Dworcowej. 

Jednocześnie przedstawił zakres niezbędnych do wykonania prac w zakresie rozbudowy 

i przebudowy budynku, wyrażając przy tym nadzieję, iż realizacja etapu II przedmiotowej 

inwestycji zostanie zrealizowana w przyszłym roku budżetowym. Ponadto między innymi 

poinformował o realizacji przez Mosiński Ośrodek Kultury niezbędnych bieżących prac 

remontowych. Jednocześnie zwrócił uwagę na potrzeby remontowe Mosińskiego Ośrodka  

Kultury, wskazując przy tym między innymi na konieczność remontu systemu 

kanalizacyjnego oraz konieczność wymiany pieca centralnego ogrzewania. Ponadto wskazał, 

na możliwość pozyskania przez Mosiński Ośrodek Kultury dofinansowania z Krajowego Planu 
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Odbudowy i Zwiększania Odporności w zakresie realizowanym przez Ministerstwo Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego, informując przy tym o zakresie programu oraz wymogach 

formalnych. Jednocześnie wskazał na problemy związane z uzyskaniem środków 

zewnętrznych wynikających z formy przekazania przez Gminę Mosina budynku w 

użytkowanie Mosińskiemu Ośrodkowi Kultury.  

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję na temat 

formy przekazywania przez Gminę Mosina budynków jednostkom organizacyjnym.  

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek 

Dudek oraz Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth. 

Dyrektor Mosińskiej Biblioteki Publicznej Karolina Talarczyk-Wieczorek wskazała, iż Dyrektor 

Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek przedstawił najważniejsze kwestie dotyczące 

zapotrzebowania remontowego budynku, w którym mieści się biblioteka. Jednocześnie 

wyraziła swoje zadowolenie wynikające z planów remontowych wejścia i podjazdu 

do budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury od strony Mosińskiej Biblioteki Publicznej. 

Ponadto odniosła się do problemów z dostępnością do siedziby głównej Mosińskiej Biblioteki 

Publicznej oraz niektórych z jej filii. Dodatkowo odniosła się do potrzeby remontu kanalizacji 

sanitarnej w budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury wskazując przy tym na niedogodności 

z jakimi w tym zakresie boryka się Mosińska Biblioteka Publiczna. Następnie wskazała 

na bieżące prace remontowe Mosińskiej Biblioteki Publicznej oraz udzieliła odpowiedzi 

na pytania dotyczące między innymi: wskazania, czy planowane jest zamknięcie filii biblioteki 

w Daszewicach oraz wskazania, czy jest możliwość jej powiększenia. 

W trakcie tego wystąpienia Salę Posiedzeń opuściła radna Ewelina Dudek, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji udział 

brało 8 jej członków. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 

możliwości powiększenia filii biblioteki w Daszewicach. 

Udział w niej wzięli: radny Adam Monikowski, Dyrektor Mosińskiej Biblioteki Publicznej 

Karolina Talarczyk-Wieczorek oraz Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-

Kałek. 

Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth przedstawił informację 

na temat potrzeb modernizacji infrastruktury sportowej na terenie gminy Mosina. Podczas 

swojego wystąpienia między innymi wskazał na konieczność dokończenia projektu 

w zakresie oświetlenia i nagłośnienia płyty głównej stadionu przy ulicy Konopnickiej 

w Mosinie, zwracają przy tym uwagę na problemy jakie wynikają z braku prawidłowego 

oświetlenia. Jednocześnie poinformował o zdemontowaniu budki spikera z uwagi 

na zagrożenie jakie stanowiła. Dodatkowo między innymi wskazał na możliwości związane 

z dofinansowaniem tego zadania w ramach programu „Sportowa Polska”. Następnie 

odnosząc się do potrzeby oświetlenia kąpieliska na Gliniankach zwrócił uwagę, iż jest 

wykonany projekt oświetlenia dla tej lokalizacji. Jednocześnie wskazał na akty wandalizmu, 

jakie mały miejsce na terenie kąpieliska. Ponadto między innymi zwrócił uwagę na budowę  

drogi dojazdowej do Glinianek - etapu I, sygnalizując przy tym potrzebę realizacji dalszej 

części drogi. Kolejno odnosząc się do budynku hali widowiskowo – sportowej przy 

ul. Krasickiego w Mosinie, wskazał na problemy związane z brakiem systemu monitorowania 
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wizyjnego, a także na potrzebę zamontowania klimatyzacji na parterze budynku hali, 

uzasadniając przy tym konieczność realizacji tych zadań. Następnie odnosząc się do hali 

sportowej na ulicy Szkolnej w Mosinie, między innymi wskazał na brak pomieszczenia 

magazynowego i potrzebę usytuowania od strony parkingu ocieplanego garażu 

przeznaczonego na sprzęt sportowy. Dodatkowo między innymi zwrócił uwagę na brak 

wykonania projektu boiska lekkoatletycznego przy Szkole Podstawowej nr 1, wskazując przy 

tym na potrzebę zagospodarowania terenu przy tej placówce oświatowej. Następnie  

wskazał na potrzebę zmodernizowania przyłącza prądu do systemu nawadniania boiska 

w Nowinkach. Ponadto między innymi wskazał na zakres zadań dotyczących infrastruktury 

sportowej, które zostały zrealizowane lub są w trakcie realizacji, a także odniósł się do 

potrzeby utrzymania w należytym stanie istniejącej infrastruktury sportowej zlokalizowanej 

na terenie gminy Mosina. 

Prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak dokonała podsumowania tematu dotyczącego 

zapotrzebowania remontowego jednostek oświaty, kultury i sportu. 

Radny Adam Monikowski poruszył problem związany z koniecznością dokonywania opłat 

przez Sołectwo Daszewice za odtwarzanie muzyki podczas imprez okolicznościowych 

organizowanych przez Sołectwo, zarówno Stowarzyszeniu Autorów ZAiKS (Związek Autorów 

i Kompozytorów Scenicznych), jak i Związkowi Artystów Wykonawców STOART. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 

dotyczącą przedmiotowego tematu oraz działalności świetlic wiejskich. 

Udział w niej wzięli: radny Adam Monikowski, radna Wiesława Mania, Dyrektor 

Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek oraz radna Agnieszka Gorzyńska. 

Prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak odnosząc się do tematu posiedzenia dotyczącego 

wniosków do budżetu na rok 2024, między innymi wskazała na możliwość przedłożenia 

wniosków przez członków Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji, zwracając przy 

tym uwagę na konieczność realizacji zadań ujętych w budżecie roku bieżącego. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 

dotyczącą projektu budżetu na rok 2024, w tym konieczności ujęcia planowanych do 

realizacji zadań z roku bieżącego oraz konieczności zabezpieczenia środków finansowych na 

tak zwane zadania rewitalizacyjne.  

Udział w niej wzięli: prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak, radny Adam Monikowski, 

oraz radny Marcin Ługawiak. 

W ramach spraw bieżących Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji podjęła dyskusję 

dotyczącą projektu Regulaminu Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej, który 

znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji udział wzięli: prowadząca posiedzenie Jolanta Szymczak, Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Mosinie Ziemowit Maląg, radna Wiesława Mania oraz radna Paulina Kubacka. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 

przyjęła 7 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”- wniosek nr 9 w sprawie zatwierdzenia 

projektu Regulaminu Kapituły Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej.  
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WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH I PROMOCJI: 

1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„BAZYLIOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„KOPERKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„KORZENNA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

4. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„ZIOŁOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Drużyna. 

5. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Mosina wraz z autopoprawką.  

6. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, dla publicznych 

i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół 

prowadzonych przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego organy na terenie 

gminy Mosina oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystywania dotacji. 

7. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 

za świadczenia udzielane w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Mosina. 

8. Komisja opiniuje pozytywnie przystąpienie Gminy Mosina do członkostwa 

w Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej od roku 2024. 

9. Komisja zatwierdza projektu Regulaminu Kapituły Medalu Rzeczypospolitej 

Mosińskiej. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 21.32 

protokołowała przewodniczyła 

(-) Anita Ćwiklińska (-) Jolanta Szymczak 


